

Announcement Title *	The Saudi Awwal Bank Announcement on Organizing a Conference Call to Discuss its Financial Results for the Second Quarter of the Year 2026	يعلن البنك السعودي الأول عن تنظيم لقاء هاتفي لمناقشة نتائجه المالية للربع الثاني من العام 2026م	عنوان الإعلان *
Announcement Detail *	The Saudi Awwal Bank announces that it will host its Second Quarter of 2026 Earnings Call for analysts and investors on Wednesday, 15 Safar 1448H corresponding to 29 July 2026 at 4:00PM Saudi time. Analysts and investors wishing to join the Conference Call can contact the Investor Relations Department via the following email: Email: investor-relations@sab.com	يعلن البنك السعودي الأول أنه سيستضيف لقاء هاتفي لمناقشة نتائجه المالية للربع الثاني من عام 2026م مع المحللين والمستثمرين يوم الأربعاء تاريخ 15 صفر 1448هـ الموافق 29 يوليو 2026م الساعة 4:00 مساءً بتوقيت السعودية. ويمكن للمحللين والمستثمرين الراغبين في الانضمام للقاء الهاتفي التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عبر البريد الإلكتروني التالي: بريد إلكتروني: investor-relations@sab.com	تفاصيل الإعلان *